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Kérdé s

Katona Bél a
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

" Milyen állapotok uralkodnak az oktatás ágazati irányításában, ahol Borovszky Tímea vol t
az utolsó felelős vezető?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Híradásokból arról értesülhettünk, hogy nincs személyi felelőse a felsőoktatási felvétel i
informatikai rendszer februári leállásának . Természetesen ilyesmi egyetlen tisztességesen
működő intézményben nincs, mert ott a felelősségek rendszerét hézagtalanul fölállítják ,
legalább a vezető egyszemélyi felelősségével . Van felelős beosztott, felel ős főnök, felelő s
intézményvezető , vagy esetünkben felelős ágazati irányító .

Elhisszük azonban, hogy az Ön által irányított területen káosz és rumli van, ami vitán felü l
kizárólag az On felelőssége. Már abból is megsejthetünk valamit, hogy Bakonyi László, a z
Oktatási Hivatal elnöke — nem lévén minisztériumi illetékes? - nyilatkozik a minisztériu m
vizsgálatáról, amely — szavai nyomán úgy tűnik — az Educatio Kht .-val szemben folyt . A
nyilatkozat annál is furcsább, mert az OH honlapj ának tanúsága szerint az Oktatási Hivatal
felsőoktatási területet érintő feladatai különösen a felsőoktatási intézmények felvétel i
eljárásával, a felsőoktatásban használt formanyomtatványokkal kapcsolatos feladato k
ellátása, a felsőoktatási felvételi eljárás központi nyilvántartásának vezetése és gondozása .

Képes volt-e az Ön által vezetett tárca a hatályos jogszabályok és szabályzatok alapjá n
megállapítani, kinek, kiknek a felelőssége áll meg az ügyben? Ha igen, miért nem állapított a
meg, és miért maradt következmények nélkül? Ha nem képes, véleménye szerint ez milye n
fényt vet az On működésére ?

Bakonyi Tibor tagadó kijelentése dacára talált felel őst . Úgy nyilatkozott, hogy az informatika i
rendszer előkészítésekor tévesen ítélték, hogy mennyien adják majd le az utolsó pillanatban a
jelentkezésüket. Kérem, tájékozasson, kik ítélték meg tévesen?

Tájékoztasson arról, hogy végeztek-e fejlesztést a fels őoktatási felvételi informatikai
rendszerén az elmúlt négy évben, ha igen, kik, hogyan választották ki őket, és mibe kerül t
mindez az adófizetőknek?



Kérem, bocsássa rendelkezésemre a lefolytatott vizsgálatról szóló jelentést .

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2010. március 18 .

crr.

Dr. Pósán László
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